
Sammanfattning Protokoll 16-06-08

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.

Ekonomin i föreningen: Föreningen har beviljats ett förskott av bidraget på 1milj 
sek. Detta bidrag kommer att betalas ut till föreningen inom kort

Skatteverket har kommit ut med ett pressmeddelande om att fiberföreningar 
kommer att granskas eftersom skatteverket misstänker att flertalet fiberföreningar 
har något fel i sin verksamhetsredovisning.

Öppning av anbuden: Anbudsöppning har redan skett.. Stellan Sjögren kommer 
att kalla styrelsen för en anbudsgenomgång.

Markupplåtelseavtalen: Sara har skapat ett dokument över alla markägare i vårt 
projektområde som behöver kontaktas. Bosse sköter all utdelning och 
avrapportering av vilka avtal som är kvar och de som är undertecknade.
Flertalet av avtalen kommer att skickas med post om de inte bor i projektområdet.

Styrelsen hoppas vara klara med avtalen så fort som möjligt, helst innan sista juni.

Kommunikationsavtalet med Miljöteknik: Inget nytt sedan sist,

Gatubelysningen i Silpinge: Inget nytt sedan sist. Frågan bevakas.

Försäkring för föreningen: Föreningen har en ansvarsförsäkring över projektet, 
men kommer att se till att entreprenörföretagen är rätt försäkrade.

Grannsamverkan i Silpinge: Är på gång. 

Hemsidan: Ständigt aktuellt, en grupp är utsedd för att gå igenom den. 

Övriga frågor: En eller flera anslutningspunkter inom projektet diskuteras.
 
EONs planerade grävning mot Härsjölund / Röan gör det möjligt för föreningen att 
sätta en anslutningsbrunn andra sidan järnvägen mot Röan, detta för att förbereda 
framtida anslutningar.


